
Kultur och fritidsdialoger 2025 

Vad som togs upp samt uppföljning 

 

 

Rätan  

Fiska i Berg ville ha ett möte om framtiden. Kajsa och Agneta träffade dem den 26 maj. 
Uppdraget är överlämnat till Näringsliv då det hörde ihop med besöksnäringen. 

Böle efterfrågade bidrag till leder. Det finns inga driftbidrag för leder idag (inte heller externa 
medel). Det här är en politisk fråga om man vill införa det. 

 

 

Ljungdalen  

Vill att kulturskolan ska finns på plats ibland. Kulturskolan arbetar med frågan.  

Önskemål om aktiviteter där barnen får träffa andra vuxna utöver vårdnadshavare och lärare (fler 
barn i Storsjö än i Ljungdalen). Det här får tas med i fortsatta diskussioner kring hur föreningslivet 
ska utvecklas i bygden. 

Önskemål om en multiplan/näridrottsplats i Ljungdalen. Agneta och Kajsa kommer att boka in 
ett möte med den som framförde önskemålet efter sommaren.  

V 28 är det återvändardag i Storsjö, är det möjligt att ha friluftslånet och fritidsgården där då? 
Friluftslånet m fl har en sommarturné och kommer att finnas på plats i Storsjö under v 27. 

Motionsspåret i Storsjö behöver förbättras på några ställen för att öka tillgängligheten. Agneta 
har stämt av med Storsjö SSK som driftar spåret och de ska återkomma.  

 

 

Klövsjö  

Nyinflyttarträff efterfrågas. Vi planerar att genomföra sådana senare i år i samarbete med 
föreningar på respektive ort. 

Ledare i fridykning finns. Vi uppmuntrar till att starta en grupp på prov för att se om intresse 
finns, gärna via en befintlig förening. Kajsa kommer att följa upp. 

Idéer om kultur för äldre, jazzkvällar, även Revy kom upp. Fler frivilliga som vill hjälpa till vid event 
behövs, hur når vi dem? Det här får tas med i fortsatta diskussioner kring hur föreningslivet ska 
utvecklas i bygden. 

 

  



Hackås  

Bättre kontakt önskas med föreningsstödjarna. Förslagsvis genom möten, besök, avstämningar. 
Det finns en överenskommelse från förra året om fyra möten per år för föreningarna i norr. Det 
blev två möten förra året och i år har vi haft en föreningsträff samt dialogmötet. Ytterligare ett 
möte är inplanerat i Hackås i höst. Däremellan är ni alltid välkomna att kontakta någon av 
föreningsstödjarna Kajsa eller Agneta. 

Hackås IF vill att barnen ska få vara på näridrottsplatsen under fritidstiden på em men skolan har 
sagt nej till det. Kajsa har stämt av med rektorn i Hackås och det verkar vara ett gammalt beslut 
som hänger kvar. 

Önskemål om att friluftslånet ska bli mer tillgängligt även för de som inte bor i eller kan besöka 
Svenstavik. Nu har det kommit in ett Bergsförslag (medborgarförslag) för just det som kommer 
att hanteras enligt de rutinerna. 

 

 

Åsarna 

Vilja finns att skapa en näridrottsplats. Näridrottsplatserna ägs och drivs av föreningar. Åsarna 
tipsades om att bilda en projektgrupp i en befintlig förening och sedan boka möte med Agneta 
för att se över vilka finansieringsmöjligheter som finns. Hon kan även hjälpa till med att skriva 
ansökan.  

Möte om platsen där Ljungås var efterfrågades redan 2024. Möte är inbokat till den 11 juni på 
bygdegården i Åsarna. Kajsa, Agneta samt någon från Teknik och näringsliv. 

 

 

Oviken  

Bjud in äldre medborgare till fritidsgårdarna. Kajsa tar med frågan till fritidsledarna. 

Skyltar MPO, vad är var? Kultur och fritid ser över det här.  

Fritidsgårdens lokal, hyr ut till föreningar? Kultur och fritid ser över om det är möjligt. 

Motorgård starta upp. Det här får tas med i fortsatta diskussioner kring hur föreningslivet ska 
utvecklas i bygden. 

Kan man få bidrag/stöd till att driva anläggningar, ekonomiskt stöd, hjälp med gräsklippning, 
ekonomisk rådgivning etc. Frågan har varit uppe tidigare hos politiken men inget beslut togs då. 
Vi får ta med det i de fortsatta diskussionerna kring hur föreningslivet ska utvecklas i kommunen. 

Önskemål om beslut om föreningsbidrag som underlag till bokföringen. Meddelande om beslut 
går ut via e-tjänsten till den e-postadress som har angetts i ansökan. Sökande behöver därför 
dela det beslutet med aktuella personer i föreningen. Det ska vara lättare att hitta beslutet i den 
e-tjänsten som vi använder nu. 

 



Svenstavik  

Önskemål om att Mer öppet ska starta 08.00 på morgonen istället för 10.00. Den frågan har 
biblioteket redan i sin egen agenda. 

Önskemål om bidrag för drift av leder på Hoverberget. Det finns inga driftbidrag för leder idag 
(inte heller externa medel). Det här är en politisk fråga om man vill införa det. 

Hur når vi ut med vad vi gör? Hur får vi fler ledare och deltagare på aktiviteter. Det här får tas med 
i fortsatta diskussioner kring hur föreningslivet ska utvecklas i bygden. 

Kan skolområdet utvecklas med mer aktiviteter? Skol-IF är på gång att startas i Svenstavik. Vi 
tipsar om att söka sig dit som förälder för att kunna engagera sig där igenom. 

Heimbygda har utbildning i föryngring inom föreningar. Kan kommunen ta hit dem för föreläsning 
för flera föreningar när man har föreningsträff? Kajsa kollar det inför höstens träffar. 

Tips om motorträffar för unga. Finns såna möjligheter? Kajsa tar det. 

Uppmaning om att alla tar med sig en person till nästa möte, gärna yngre. Bra idé. 

Skicka ut inbjudan till dialogträffar även på Schoolsoft nästa år. Ansvarig för dialogträffarna tar 
den frågan. 

 


